
Dear Minister: 
 
Please accept our sincere thanks for your support and recognition of the importance of public 
libraries in the 2018 Ontario Budget:  A Plan for Care and Opportunity.   
 
The Government of Ontario’s increase to the Public Library Operating Grant over three years 
will directly support digital access and new technologies in our community branches.  Your 
commitment will help us to broaden our ability to inspire learning, spark curiosity, and connect 
people, as public libraries remain community hubs and centers for innovation and cultural 
vitality.   
 
Once again, please accept our sincere thanks.   
 
Danielle 
 
 
DANIELLE MCDONALD 
Chief Executive Officer | Directrice générale 
Ottawa Public Library | Bibliothèque publique d’Ottawa 
120 Metcalfe Street |120, rue Metcalfe | Ottawa, ON K1P 5M2  
613-580-2424 ext. | poste 32189 |  danielle.mcdonald@biblioottawalibrary.ca 
 
Inspiring learning, sparking curiosity, and connecting people / Donner le goût 
d’apprendre, éveiller la curiosité et rapprocher les gens 
 
Cher Ministre : 
 
Nous vous remercions profondément de votre soutien et reconnaissance de l’importance des 
bibliothèques publiques dans le Budget de l’Ontario 2018, Un plan axé sur le mieux-être et 
l’avenir. 
 
Le Gouvernement de l’Ontario bonifie la subvention de fonctionnement des bibliothèques 
publiques sur trois ans, ce qui soutiendra directement l’accès numérique et de nouvelles 
technologies dans nos succursales communautaires. Votre engagement nous permettra 
davantage à promouvoir l’apprentissage continu, d’éveiller la curiosité et de rapprocher les 
personnes de tout âge, car les bibliothèques publiques demeurent des carrefours 
communautaires et des centres d’innovation et de vitalité culturelle.  
 
Veuillez accepter nos plus sincères remerciements.  
 
Danielle 
 
DANIELLE MCDONALD 
Chief Executive Officer | Directrice générale 
Ottawa Public Library | Bibliothèque publique d’Ottawa 
120 Metcalfe Street |120, rue Metcalfe | Ottawa, ON K1P 5M2  
613-580-2424 ext. | poste 32189 |  danielle.mcdonald@biblioottawalibrary.ca 
 
Inspiring learning, sparking curiosity, and connecting people / Donner le goût 
d’apprendre, éveiller la curiosité et rapprocher les gens 
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